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Qui va anar a buscar solu-
cions es va equivocar de
dia. Dels que tenien dub-
tes i els volien aclarir, al-
gun van sortir satisfet i al-
gun altre fet un embolic.
La va encertar de ple qui a
anar a expressar la seva
indignació pel tracte dis-
criminatori respecte a al-
tres territoris de l’Estat i
degradant cap a un dels
fets diferencials més relle-
vants del país, l’esport de
base i el teixit associatiu
que el sosté. I si Ivan Ti-
bau, el secretari general de
l’Esport, vol palpar com

respira la Catalunya es-
portiva, la de la quantitat
d’on destil·la la qualitat,
per carregar-se d’argu-
ments per anar a Madrid,
ja sap que a la portada de la
carpeta hi ha d’escriure la
paraula indignació.

Desbordat
Les set reunions pel terri-
tori van començar ahir a
Girona i la concurrència
va fer petit l’auditori i la sa-
la annexa que es va habili-
tar. Més de 500 represen-
tants d’entitats. Tibau,
amb vista que algunes de
les preguntes es conver-
tien en vaticinis i del to
que prenien, va recordar

més d’un cop que ells
–l’acompanyaven el direc-
tor del Consell Català de
l’Esport, Gerard Figueres,
i l’assessora legal Judith
Martínez– eren allà per
ajudar i per recollir proble-
màtiques per negociar
l’exempció de les cotitza-
cions a la Seguretat Social
en el cas de les compensa-
cions per despeses dels vo-
luntaris esportius.

Indignació a part, l’altra
realitat palmària és que la
casuística és inacabable:
des del club de futbol a qui
donar d’alta els jugadors li
representarà pagar uns
drets federatius equiva-
lent a un professional al

que només fa formació
amb dues persones i i no es
pot permetre donar d’alta
l’entrenador que tenen set
hores a la setmana, pas-
sant per les repercussions
fiscals o els concursos de
creditors, la varietat és
amplíssima i incomptable.
“No som tots iguals i ens
tracten igual”, es va sentir.

Un clam pel voluntariat
En resum, però, la majoria
d’opinions i qüestions van
anar adreçades a reivindi-
car l’exempció –no la boni-
ficació– de les cotitza-
cions de les quantitats pa-
gades per compensació de
despeses. I a posar de ma-

nifest la inquietud per la
responsabilitat patrimo-
nial dels directius en cas
de sancions.

Queixes, dubtes, pre-
guntes i previsions catas-
tròfiques –“quan els ho ex-
pliquem als entrenadors,
no voldran continuar”– al
costat de solucions per evi-
tar la regularització –pa-
gar quantitats variables
sense periodicitat cons-
tant i justificades com a
despeses– i peticions per
defensar la feina social
fins al límit, van encade-
nar-se durant més de dues
hores. Tibau va defensar la
moratòria de les inspec-
cions fins al desembre per-
què permet negociar i va
prometre informació flui-
da  i constant.Va demanar
que els clubs comuniquin
si han regularitzat perquè

“hi ha el compromís que
no seran inspeccionats” i
va explicar que en l’última
trobada amb els seus ho-
mònims d’altres territoris
de l’Estat ningú coneixia
el problema. Per descomp-
tat, la remor va créixer.

“L’escenari ha canviat”
Ivan Tibau va recordar,
però, que per molt bo que
sigui l’acord a què es pugui
arribar, res serà com
abans. “L’escenari ha can-
viat respecte als últims
anys”, va apuntar. Sense
dir-ho, és un missatge per
als clubs que tenen perso-
nal –coordinadors o entre-
nadors de primers
equips– que cobren quan-
titats properes al salari
mínim interprofessional
(645 euros). Hauran de re-
gularitzar-los. ■

Tibau pren nota de la
indignació de l’esport

Política esportiva. Més de 500 directius de clubs gironins desborden totes
les previsions de la primera trobada per la problemàtica de les inspeccions
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Judith Martínez, Ivan Tibau i Gerard Figueres, en primer terme, amb una de les sales plena de gom a gom ■ T.R.

El PSC va registrar al
Parlament, el 27 de juny,
una proposta de resolu-
ció perquè el voluntariat
esportiu tingui un trac-
tament diferenciat, se-
gons el delegat nacional
d’esports socialista, Jo-
sep Monràs. Magnífica
oportunitat per consen-
suar un text amb el
d’ERC. Monràs vol que la
moratòria d’inspeccions
sigui la mateixa que té la
LFP amb Hisenda i creu
que s’ha d’enviar un mis-
satge d’absoluta con-
tundència a la ministra
de treball, Fátima Báñez.

— — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — —

Oportunitat per
anar tots a l’una

– – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – –

Cada club, un cas

La casuística és
inacabable i les
realitats de cada
entitat, diferents

Tibau adverteix
que no es podrà
tornar a la
situació anterior

– – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – –

El passat, passat

Un històric del futbol sala
com el Caja Segovia no ha
pogut trobar un patroci-
nador que li proporcionés
els diners que els faltava
per poder inscriure’s en la

primera divisió. La inte-
gració de Caja Segovia a
Bankia ha obligat el club a
realitzar constants ajusta-
ments pressupostaris, ja
que la seva participació en
el pressupost rondava en-
tre el 40 i el 50 per cent. Di-
lluns passat, el club va de-

manar a les institucions
públiques els 47.000 eu-
ros que necessitava per
formalitzar la inscripció.
El Caja Segovia mantin-
drà el planter “a l’espera
de temps millors”, segons
va reconèixer el president
Rafael Encinas. ■

El Caja Segovia es retira
de la primera divisió

Futbol sala. El club no ha aconseguit reunir els 800.000 euros de
pressupost que necessitava per mantenir-se en la màxima categoria
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La setmana passada l’as-
semblea general de la Fe-
deració Europea de Rugbi
(FIRA-AER) va refusar
l’admissió de Gibraltar en

una reunió que es va fer a
Estocolm. Tant en la vota-
ció com en un discurs del
tresorer José Espalza, la
federació espanyola es va
negar a admetre Gibraltar
com a membre de ple dret
de la Federació Interna-

cional de Rugbi amb la
missió d’entorpir el seu
procés d’admissió. L’any
2007 el govern espanyol ja
es va negar a admetre Gi-
braltar dins la UEFA, però
des del mes de maig ja és
un membre més del mà-
xim organisme europeu
de futbol, gràcies a la reso-
lució del TAS. El ministre
principal, Fabián Picardo,
va lamentar que el govern
espanyol “realment no en-
tén o no sap que l’esport és
una cosa i la política una
altra de ben diferent”, en
el moment en què va saber
el resultat de la votació de
la federació de rugbi. ■

El govern espanyol
entorpeix l’admissió
de Gibraltar

Rugbi. La setmana passada Gibraltar no va
ser admesa dins de la federació internacional
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